
Protokół Nr 6/11
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 30 sierpnia 2011 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9.00, zakończono o 9.30
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka

na lata 2011-2016.
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu.
6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i
części obszaru gminy Sokółka.

7. Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do
Sejmu i Senatu RP.

8. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2011-2016 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.



Ad.S
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza P.Bujwicki.
Radna Wysocka zapytała czemu było planowane 15 a zrobiono 10 metrową.
Burmistrz S.Małachwiej w trakcie scalenia i podziału doszliśmy do wniosku że nie potrzebna
jest droga 15 metrowa w tym miejscu. Prze to ze jest 10 metrów mieszkańcy mają większe
posiadłości.
Przewodniczący Komisji A.Czaplejewicz potwierdził, ze w tym miejscu nie jest potrzebna
droga 15 metrowa.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do Sejmu
i Senatu RP.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Wolne wnioski.
Przewodniczący odczytał pismo skierowane do Komisji od Pana Zubrzyckiego z ul. Wesołej.

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokólwi~
Joanna ~zeniewska


